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Kommentar till prognos för MidSweden365 AB 
 

Efter kommunfullmäktiges beslut den 17 april 2024, där kommunstyrelsen fick i uppdrag 
att avyttra eller avveckla kommunens ägande i MidSweden365 AB, har den nya styrelsen 
lagt en prognos utifrån dessa förutsättningar. 

Vi har numera enbart platschefen anställd, och alla påbörjade samarbeten gällande 
destinationen har satts på vänt. Den dagliga verksamheten fortgår och vi kommer att 
välkomna skidåkare till dess att våra ägare säger något annat. 

Styrelsen har, med kommunstyrelsens hjälp, målet att avyttra verksamheten till någon 
som har ambitionen, och de finansiella förutsättningarna, att utveckla destinationen i 
linje med den ursprungliga förstudien. Något som kommunen och bolaget så här långt 
har misslyckats med sedan starten. 

Parallellt så ska även avveckling utvärderas enligt KF:s beslut, med hjälp av externt stöd. 
Om vi misslyckas med att hitta en seriös köpare till destinationen så är ju fastigheten i 
sig en tillgång. Då ligger det nära till hands att anta att till exempel försvarsmakten kan 
vara intresserade av ett bergrum av den här typen, och då kommer det i så fall att vara 
styrelsens andrahandsalternativ att avveckla verksamheten, och istället försälja 
fastigheten för andra ändamål. 

Den prognos som styrelsen presenterar innebär att bolaget bör kunna undvika att 
behöva upprätta en kontrollbalansräkning under 2024, så att vi kan fokusera på att hitta 
en lämplig köpare av bolaget/fastigheten under verksamhetsåret. 
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